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Protokoll 5/2021

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 31 maj 2021 kl. 10:00-10:30, Skype

Övriga närvarande Donald Monvall Ordförande-Org
Lena Bosticco Ledamot-Org
Yvonne Wheeler Ledamot-Org
Barbro Kregert Lyden Ledamot-Org
Karl-Erik Jansson Ersättare-Org
Karin Beckman Ersättare-Org
Gunnar Lindgren Ersättare-Org
Eva Frykler Avdelningschef
Malin Lejonqvist Nämndsekreterare

Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson

Datum för justering 2021-06-02

Paragraf §§1-10

Sekreterare Malin Lejonqvist
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 1
Sammanträdet öppnas 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens sammanträde.

Sida 2 (11)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 2
Dagordningen godkänns 

Sammanfattning av ärendet 
Dagordningen godkänns med tillägg av en punkt, förvaltningens 
information.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 3
Utseende av justerare och tid för justering 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall och vice ordförande Karl-Erik Jansson 
kommer att justera dagens protokoll på onsdag 2 juni kl 12.00.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 4
Anmälan av föregående sammanträdes protokoll 

Beslut 
Föregående sammanträdes protokoll från 2021-05-17 anmäls.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 5
Stadsdelsnämndens kommande sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 
Rådet framför följande synpunkter på ärenden till 
stadsdelsnämndens kommande sammanträde:
 
Ärende 7, Revisionsrapport HV 2021/269
"Rådet undrar om kvalitetsledningssytemet och hur utveckling av 
detta kommer att ske. Fråga också om samverkan, handlingsplan 
och projekt samverkansmodell. När kommer detta att ske och på 
vilket sätt blir rådet inblandat?"
Eva Frykler svarar att det kommer att börja en ny 
verksahmetsutvecklare till hösten. Denne kan bjudas in till rådet vid 
ett tillfälle för att berätta om utvecklingsarbetet av 
kvalitetsledningssystemet. Eva berättar också om projekt 
blåklockan. Ett samarbete mellan äldreomsorgen och IOF (individ 
och familj). Under våren har man startat arbetet med att ta fram en 
samverkansmodell mellan äldreomsorgen och IOF. I projektet ingår 
bland annat två äldrekuratorer och en case manager från IOF. 
Projektledaren kan bjudas in till rådet vid ett tillfälle för att berätta 
om projekt Blåklockan.
 
Ärende 20, anmälan av ärendelista för Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd
"Rådet undrar var ärende HV 2021/364 avser."
Eva berättar att ärendet avser förlängning av ett befintligt avtal, 
ramavtal om måltider till Koppargårdens vård- och omsorgsboende 
samt att det under aktuell tidsperiod har det registrerats två 
klagomål. Ett på Vällingby hemtjänst och ett på en privat utförare.
 

Sida 6 (11)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 6
Inkomna handlingar 
Protokoll fört vid kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) den 
18 maj 2021 kl. 10.30 – 12.00
 

Beslut 
Protokoll fört vid kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) 2021-05-
18 anmäls.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 7
Information från förvaltningen 

Sammanfattning av ärendet 
 Eva Frykler berättar att på särskilt boende har över 92 % fått 

en första dos vaccin mot Covid-19. Över 86 % har fått två 
doser vaccin. I Hässelby-Vällingby har nästan 85 % av alla 
personer över 65 år vaccinerats med dos ett av vaccinet.

 Akvivitetscentren har öppnat igen. Pö om pö sätter 
aktiviteterna igång. På Hässelgården förbokas aktiviteterna 
för att hålla ned antal personer och hålla avstånd.

 Semetsreplanering pågår. Man kommer att hålla viss 
överkapacitet trots att det är svårt att hitta rätt personal att 
anställa. Semestervikarier vaccineras mot covid-19.

 Medel har ansökts i ett 20-tal olika avseenden. Eva kommer 
att redovisa samtliga via power point presentation för att det 
ska bli tydligt vad som sökts och vad som erhållits.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 8
Övriga frågor 

Sammanfattning av ärendet 
 Uttalande med anledning av artikel tidningen i Mitt i 

Hässelby nr 21/2021 angående tomma bostäder vid 
servicehuset Skolörten i Hässelby Villastad vid Hässelby-
Vällingbys pensionärsråds sammanträde 2021-05-
31."Pensionärsrådet finner det djupt upprörande att de helt 
funktionsdugliga lägenheterna vid servicehuset Skolörten i 
Hässelby villastad nu stått tomma i över fyra år. 
Pensionärsrådet kräver att stadsdelsnämnden initierar en 
utredning för hur ett sådant slöseri med skattemedel kunnat 
fortgå under denna långa tid. Resurser som kunnat ställas till 
äldreomsorgens kvalitetshöjning. Främst för att förbättra de 
anställdas arbetsvillkor

 
 Fråga från rådet vad som hänt med deras önskan att få låna 

lokaler av förvaltningen till pensionärsorganisatinernas 
möten.

Eva Frykler svarar att frågan lämnats från stadsdelsdirektör till 
lokalenheten för utredning. Inget besked finns att lämna i dagsläget. 
Rådet önskar ett svar innan sommaren. Eva Frykler tar med sig 
frågan igen och återkopplar så långt det är möjligt innan 
midsommar.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 9
Nästa sammanträde 
16 augusti kl 10. Förmöte för rådets deltagare kl 09.
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Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2021

2021-05-31

§ 10
Sammanträdet avslutas 

Sammanfattning av ärendet 
Sammanträdet avslutas kl 10.30.
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